



PS-1K



PS-1K接触式焊枪的喷嘴可以快速拆装。



PS-1K contact welding gun with quick-change system for gun support tubes.



• Sicherheit geprüft
• Fertigung überwacht



• Safety tested
• Production controlled



PS-1K是一把机械精度很高的接触式焊枪，适用于焊接最大为M8的螺柱。由于其小巧紧凑的造型，PS-1K焊枪是狭窄位置和难以接近区域的理想选择。该焊枪的螺柱定位精度能达到 ± 0.1 mm。

The contact welding gun with precision mechanics is suitable for weld studs up to M8. Owing to its small compact style, the PS-1K welding gun is ideal for narrow locations and areas of difficult access. This welding gun allows stud positioning accuracies of ± 0.1 mm to be achieved.

PS-1K 技术参数 Technical Data	
焊接范围	直径为M3-M8或 $\varnothing 2-8$ mm及长度为6-35 mm的螺柱和销钉（特殊长度需要特殊夹具）
Welding range	Studs and pins from M3-M8 or 2-8 mm in diameter and 6-35 mm in length. (special lengths require a special fixture)
焊接材质	碳钢、不锈钢、铝和铜合金
Material	Steel, stainless steel, aluminium and brass.
焊接电缆及控制线缆	3 m 高柔性
Welding and control cables	3 m highly flexible
总长度（含喷嘴）	145 mm
Total length with support tube	145 mm
总高度（含手柄）	140 mm
Total height above grip	140 mm
总宽度	50 mm（喷嘴： $\varnothing 30$ mm / 选配： $\varnothing 20$ mm）
Total width	50 mm (support tube: $\varnothing 30$ mm / option: $\varnothing 20$ mm)
重量	0.4 kg（不含线缆）
Weight	0.4 kg without cable

技术规格如有变更，恕不另行通知。 | 请关注www.soyer.com.cn，获取更多信息。

